
TILLEGGSKART 
 
Tilleggskart til møte i Bydelsutvalg Grünerløkka 18. september 2008 kl. 18.00 i 
bydelsadministrasjonen, Markveien 57 (inngang Korsgata). 
 
Innmeldt spørsmål fra F: 
Tilsynsrapportene fra Grünerløkka sykehjem gir et inntrykk av at beboernes interesser blir 
godt ivaretatt og at de er tilfredse med den behandlingen de får. 
 
Dette stemmer dårlig med de inntrykkene vi sitter igjen med etter henvendelse fra mindre 
fornøyde pårørende til beboere ved Grünerløkka sykehjem. Der kommer det frem påstander 
om overmedisinering, dårlige hygieniske forhold, sjeldent dusjing og vasking av beboere med 
inkontinens, tvangslegging om kvelden og andre kritikkverdige forhold. 
 
Disse sidene ved sykehjemmet har tilsynsutvalget ikke sett, kanskje fordi tilsynene har vært 
anmeldte og til tider på døgnet der de nevnte forhold ikke like lett kan oppdages. 
 
Vi spør derfor om hvor mange ganger det har vært uanmeldte besøk på Grünerløkka sykehjem 
fra tilsynsutvalget i 2008, til hvilken tid på døgnet, og om det kan gjennomføres uanmeldte 
besøk oftere og til andre tider enn man har gjort hittil? 
 
Ettersendte uttalelser/ saker: 
 
SAK 69/08 PROTOKOLL FRA MØTE I BYUTVIKLINGSKOMITEEN 25. AUGUST 
2008  
(Protokollen er ikke ferdig) 
 
SAK 71/08 PROTOKOLL FRA MØTE I HELSE-, SOSIAL- OG 
SYSSELSETTINGSKOMITEEN 27. AUGUST 2008 
 
SAK 72/08 PROTOKOLL FRA MØTE I ELDRERÅDET 8. SEPTEMBER 2008 
 
SAK 73/08 PROTOKOLL FRA MØTE I RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 10. 
SEPTEMBER 2008 
 
SAK 74/08 PROTOKOLL FRA MØTE I ARBEIDSUTVALGET 11. SEPTEMBER 
2008 
 
SAK 75/08 TERTIALSTATISTIKK PR. 2/2008 
 
SAK 76/08 ØKONOMIRAPPORTERING PER 31. JULI 2008  
 
SAK 80/08 HØRING – ADMINISTRATIVT UTKAST TIL SAK OM EVALUERING 
AV TT-ORDNINGEN 
 
Uttalelser fra Eldrerådet og Rådet for funksjonshemmede 
 
SAK 82/08 SØKNAD OM NY SKJENKEBEVILLING INNE VED GRÜNERLØKKA 
KULTURKAFE, THV. MEYERS GATE 81 
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Bydelsdirektørens innstilling i saken 
 
SAK 83/08 FORSLAG TIL ENDRING AV POLITIKK NÅR DET GJELDER 
ELDREBOLIG – HUSLEIE 
 
Arbeidsutvalgets innstilling i saken 
 
SAK 84/08 FORHOLDET MELLOM BYDELSUTVALGET OG RÅDET FOR 
FUNKSJONSHEMMEDE 
 
Arbeidsutvalgets innstilling og forslag til vedtak fra A 
 
Tilleggssaker:    
 
SAK 85/08 ENDRING AV F’S REPRESENTASJON I BYUTVIKLINGSKOMITEEN 
OG OPPVEKST, MILJØ- OG KULTURKOMITEEN 
 
Forslag fra F 
 
SAK 86/08 HØRING - OPPTAK I OG BESTILLING AV BARNEHAGER 
 
Bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse 
 
SAK 87/08 HØRING – FORSKRIFT OM STANDARDVEDTEKTER FOR 
KOMMUNALE BARNEHAGER I OSLO KOMMUNE 
 
Bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse 
 
SAK 88/08 ENDRET REPRESENTASJON FRA V I POLITISKE UTVALG 
 
V vil fremme forslag i saken 
 
SAK 89/08 ENDRET REPRESENTASJON FRA SV I POLITISKE UTVALG 
 
SV vil fremme forslag i saken 
 
SAK 90/08 ENDRET REPRESENTASJON FRA A I POLITISKE UTVALG 
 
A vil fremme forslag i saken 
 
SAK 91/08 REGISTRERING I STYREVERVREGISTERET 
 
Forslag fra R 
 
SAK 92/08 NARKOTIKAOMSETNING OG FORSLAG OM VEKTERE PÅ NEDRE 
DEL AV GRÜNERLØKKA  
 
H vil fremme forslag i saken 
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SAK 93/08 TRE GENERELLE FORSLAG FRA R FREMMET TIL 
BYUTVIKLINGSKOMITEENS MØTE 25. AUGUST 2008 
 
Forslag fra R 
 
SAK 94/08 PROTOKOLL FRA MØTE I UNGDOMSRÅDET 8. SEPTEMBER 2008 
 
 
Oslo 12. september 2008  
 
 
Heidi Larssen 
bydelsdirektør 
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SAK 80/08 HØRING – ADMINISTRATIVT UTKAST TIL SAK OM EVALUERING 
AV TT-ORDNINGEN 
 
Elderådets enstemmige vedtak:  
Eldrerådet sluttet seg enstemmig til bydelsdirektørens høringsuttalelse. 
 
Merknad fra Eldrerådet:  
Busser, trikker, T-bane og lokaltog må være tilrettelagt så man kan komme inn med rullestoler og 
rullatorer. Handikapplasser må også være godt og synlig merket.  
 
Rådet for funksjonshemmedes enstemmige høringsuttalelse: 
Rådet sier seg enig med bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse hvor det står at Rambøll 
Managements analyse viser at brukerne generelt er fornøyd med dagens ordning, og at 
evalueringen ikke gir grunnlag for store og omfattende endringer. Rådet er imidlertid ikke 
enig med bydelsdirektøren i at det innføres en forsøksordning med busser. Rådet ser derfor 
ikke hensikten i en ny ordning etter de modeller som er skissert, da dette vil gi brukerne 
mindre fleksibilitet og valgfrihet. Forslaget om å innføre kronekort er et indirekte forsøk på å 
spare penger og vil medføre økte kostnader for brukerne. 
 
Rådet vil påpeke at dagens ordning, hvor man ved fylte 67 år automatisk får redusert antall  
fritidsreiser med 2/3, bør endres, slik at antall reiser blir det samme uavhengig av alder. 
 
De administrative rutiner kan også, som Rambøll Management påpeker, bli bedre slik at vi 
kan få en kortere behandlingstid, og en mer lik behandling ved søknad om tilleggsreiser. 
 
Rådet mener derfor at ordningen bør være organisert ett sted og tilbakeføres til 
Samferdselsetaten. Det er forskjellig praksis i bydelene på grunn av ulike TT-budsjetter, og 
ordningen kan bli en salderingspost i budsjettene. Rådet vil ha en lik praktisering av TT-
ordningen, uavhengig av bostedsbydel. 
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SAK 82/08 SØKNAD OM NY SKJENKEBEVILLING INNE VED GRÜNERLØKKA 
KULTURKAFE, THV. MEYERS GATE 81 
 
Vurdering: 
Det søkes om ny skjenkebevilling inne ved Grünerløkka Kulturcafe etter eierskifte. Ingen av 
forrige eierne (Cafe DNA/Løkka Pub) er med i det nye konseptet. De nye eierne driver i dag 
også Zemmouri Pub og Pizzarestaurant i Bydel Gamle Oslo. Deres advokat, Dag Chr. Fosse, 
opplyser at det ikke har vært noen anmerkninger knyttet til driften der. På denne bakgrunn vil 
bydelsdirektøren anbefale at ny skjenkebevilling innvilges, men at åpningstiden fastsettes til 
kl. 01.00 ut i fra at det er boliger i området. Av hensyn til nærmiljøet og for å unngå 
støyproblemer bør åpningstiden begrenses. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Søknad om ny skjenkebevilling inne fra Zemmouri Pub og Pizzarestaurant AS 
v/Grünerløkka Kulturkafe, Thv. Meyers gate81, med åpnings-/skjenketid til kl. 
01.00/00.30, anbefales så fremt tilgjengelighet for bevegelseshemmede ivaretas. 

 
2. Søknad om åpnings-/skjenketid til kl. 03.30/03.00 anbefales ikke. Det er boliger i 

området og av hensyn til nærmiljøet og for å unngå støyproblemer bør det ikke gis 
utvidet skjenketid. 
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SAK 83/08 FORSLAG TIL ENDRING AV POLITIKK NÅR DET GJELDER 
ELDREBOLIG – HUSLEIE 
 
Arbeidsutvalgets enstemmige innstilling: 
Saken oversendes Helse-, sosial- og sysselsettingskomiteen for videre behandling.  
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SAK 84/08 FORHOLDET MELLOM BYDELSUTVALGET OG RÅDET FOR 
FUNKSJONSHEMMEDE 
 
Arbeidsutvalgets enstemmige innstilling: 
Representant og vararepresentant i Rådet for funksjonshemmede skal oppnevnes blant 
bydelsutvalgets faste medlemmer. 
 
A’s forslag til vedtak: 
Leder i bydelsutvalget oppnevnes som representant og nestleder som vararepresentant i rådet.    
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SAK 91/08 REGISTRERING I STYREVERVREGISTERET 
 
R’s forslag til vedtak: 
Basert på frivillighet, oppfordres politikere, direktører, enhetsledere og ansatte i Bydel 
Grünerløkka å gi opplysninger om økonomiske interesser som kan påvirke deres habilitet.  
Dette gjøres ved å registrere seg i KS styrevervregister. 
Link: http://www.styrevervregisteret.no/
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SAK 93/08 TRE GENERELLE FORSLAG FRA R FREMMET TIL 
BYUTVIKLINGSKOMITEENS MØTE 25. AUGUST 2008 
 
Det var enighet i Byutviklingskomiteen om at forslagene var sektorovergripende og burde 
behandles i bydelsutvalget. 
 
R’s forslag til vedtak: 
 
1) Forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget viser til at det stadig sendes ut sakspapirer i høringssaker med så dårlig 
trykkekvalitet (særlig for viktige bilder) at det er umulig å se hva illustrasjonene forestiller. 
Komiteene og Bydelsutvalget vil heretter utsette realitetsbehandling av alle saker med 
utilfredsstillende bildemateriale inntil akseptabel kvalitet foreligger. 
 
2) Forslag til vedtak: 
Det foreligger nå en rekke utbyggingsplaner i bydelen der tidligere næringseiendommer søkes 
omregulert til boliger, og flere er ventet. Dersom disse vedtas, vil det økte antall beboere føre 
til et omfattende press på friområdene våre. Den enkelte planen vil naturligvis bare omhandle 
lekeplasser, grøntarealer og liknende for gjeldende kvartal(er), men beboerne der vil 
rimeligvis også bli brukere av de store felles parkene. Bydelsutvalget ser nå et behov for å 
tenke framover: skal boligmassen øke, må også de totale parkområdene utvides. BU ønsker at 
det utarbeides en plan for dette, og at kommunen tar initiativ til å erverve eiendommer som 
kan bli til parker. Som en start vil komiteen arrangere en idédugnad. Denne starter med en 
busstur i bydelen for å finne mulige arealer.  
 
3) Forslag til vedtak: 
Bydelen innfører/skjerper rutiner i høringssaker for å sikre at demokratisk behandling kan 
føre til vedtak som rekker oversendelse innen aktuell tidsfrist: 

a. Ved mottak av høringsdokumenter med tidsfrist skal bydelen omgående vurdere om  
    demokratisk behandling lar seg gjennomføre innen fristen; 
b. Avsender av høringsdokumenter kontaktes for å klargjøre om fristen kan forelenges; 
c. Dersom det ikke er sikkert at tid ved normal behandling er tilstrekkelig skal  
    komiteleder/nestleder kontaktes for å avgjøre videre håndtering av høringssaken: 

• innkalle til ekstraordinært komitemøte; 
• utsending av sakspapirer til komiteen, med kort frist for å komme med 

kommentar, evt. å kreve innkalling til ekstraordinært møte; 
• mindre viktige saker behandles i neste ordinære møte, og uttalelse 

ettersendes; 
d. For saker som ikke kan behandles innen ordinær (eller forlenget) tidsfrist skal  

høringsmottaker før fristen varsles om forventet forsinkelse. (Det kan ikke forventes 
at dette sikrer at uttalelsen blir tatt hensyn til!). 
 

Bakgrunn: Som eksempel vises til BUK-sak 06/07 (forløper for sak 43/08; 
Kiellandkartalet):  

• 16/10-07  Høringsdokumenter ble mottatt av bydelen  
• 31/10-07  Høringsfrist  
• 30/11-07  Planforslag med høringsuttalelser oversendt Plan- og bygningsetaten 
• 10/12-07  Behandling og vedtak i BUK  
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Behandlingen i BUK foregikk altså etter at utbygger hadde sendt fra seg papirene, og 
bydelen er ikke oppført med uttalelse i neste runde (pkt. 5.3; sak 43/08). Slike problemer 
forekommer for ofte. En hovedårsak er at det er for kort tid før uttalefrist; dette er ikke lett 
å få gjort noe med (saksprosessen har lovpålagte eller forskriftsmessige tidsfrister). Derfor 
må det tas tiltak for å sikre en rask, og kanskje av og til ukonvensjonell prosedyre på 
lokalplanet. 
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